
Terms and Conditions 條款和細則

• This offer is valid from now to March 31, 2024, blackout dates apply: 24 – 26 Dec 2023, 31 Dec 2023, 1 Jan 2024, 

9-17 Feb 2024, 29-31 Mar 2024 and ALL Saturday. 

優惠期由即日起至2024年3月31日，不適用於指定日子：2023年12月24日至26日，12月31日，2024年1月1日，
2月9日至17日，3月29日至31日及所有星期六。

• Full prepayment is required at the time of booking. All room charges are non-refundable and non-transferrable 

once reservation is confirmed.

須於預訂時繳付全數房費。房間預訂一經確認後，所有房費均不獲退款或轉讓。
• All prices are subject to 10% service charge. 

價目需另收百份之十服務費。
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offer. Offer is subject to change without 

prior notice. 

此優惠不可與其他優惠同時使用。房價如有更改，恕不另行通知。
• Advance reservation is required and confirmation is subject to hotel availability (or subject to surcharge). 

必須提前預訂，確認需視乎酒店供應情況而定 (或須另加附加費)。
• This offer is applicable to earn and redeem Marriott Bonvoy points, but not applicable to other Marriott Bonvoy

benefits.

此優惠只適用於賺取或兌換萬豪旅享家積分，但不適用其他萬豪旅享家禮遇。
• Hong Kong Ocean Park Marriott Hotel reserves the right of final decision in case of any dispute. 

如有任何爭議，香港海洋公園萬豪酒店保留最終決定權。

C o r p o ra t e  S p e c i a l  P r o m o t i o n  企業特別優惠

• One night accommodation 酒店客房住宿一晚
• Buffet Breakfast for 2 persons 雙人自助早餐
• Afternoon Tea Set for 2 persons at Pier Lounge* Pier酒廊雙人下午茶套餐*

• 3-Course Set Dinner for 2 persons at Pier Lounge* Pier酒廊雙人三道菜晚餐*

HongKongOceanParkMarriottHotel

hongkongoceanparkmarriott

10% discount on booking Culinary Retreat Package

預訂美饌盛宴住宿體驗尊享九折優惠

* Valid on the day of arrival 僅限入住當日使用

Book via www.oceanparkmarriott.com, select “Special Rates” and enter the rate code 5LC in the corporate/promo field. 
預訂客房請瀏覽 www.oceanparkmarriott.com，選擇「特別房價」並於企業/推廣活動代碼欄輸入相應代碼 5LC。


